

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S17/18 ~ 99

### 海上考察中華白海豚 (中一)

敬啟者：本校將於 2018 年 2 月 2 日(星期五)為中一級學生舉行考察活動。詳情如下：

活動日期	2018 年 2 月 2 日 (星期五) Day 4		
集合時間	上午 8 時 30 分	集合地點	學校排球場
解散時間	下午 1 時 15 分(回校上課)		
活動地點	東涌碼頭乘坐漁護署導賞船到附近海域參觀		
活動內容	活動由漁農自然護理署及香港海洋公園保育基金合辦，旨在提高同學對中華白海豚的了解，培養愛護大自然的情操並啟發對環保議題的思考。		
負責老師	王素芬老師		
費用	全免		
備註	1. 自備飲料和小食。 2. 容易暈浪者，可能需於出發前 30 至 60 分鐘服用預防暈浪藥物。 3. 穿著齊整運動服。		

如有查詢，請致電 23800241 與王素芬老師聯絡。

請於 2018 年 1 月 31 日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

此致

貴家長

2018 年 1 月 23 日



招祥麒  
校長 招祥麒博士

回 條

### 海上考察中華白海豚 (中一)

敬覆者：有關 貴校通告 (編號 S17/18 ~ 99) 內容，業已知悉，並同意敝子弟參與是項活動。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

班 別：\_\_\_\_\_ 班 號：\_\_\_\_\_

簽 署：\_\_\_\_\_

請於 2018 年 1 月 31 日或以前透過「家校通系統」回覆

2018 年 \_\_\_\_ 月 \_\_\_\_ 日

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

COPY

Circular no. S17/18 ~ 99  
To: Parents of S.1 Students

23<sup>rd</sup> January, 2018

### Chinese White Dolphin Field Trip

The school is going to hold a field trip for all S.1 students on 2<sup>nd</sup> February, 2018. Details are as follows:

Date	2 <sup>nd</sup> February, 2018 (Day 4, Friday)		
Assembly Time	8:30 a.m.	Assembly Venue	School (Volleyball Court)
Dismissal Time	1:15 p.m. (Back to School for classes)		
Venue	Students will take a ferry at Tung Chung New Development Ferry Pier arranged by Agriculture, Fisheries and Conservation Department (AFCD) to the neighboring waters.		
Description of Activity	Co-organized by AFCD and Ocean Park Conservation Foundation Hong Kong, the event aims to deepen students' understanding of Chinese White Dolphins, encourage them to care for nature, and inspire them on environmental issues.		
Teacher in charge	Ms. WONG So Fun		
Fee	Free of charge		
Remarks	<ol style="list-style-type: none"><li>Students should bring their own drinks and snacks.</li><li>For those who would feel nauseous easily, they may take anti-motion sickness tablets 30 to 60 minutes before taking the ferry.</li><li>Wear the sports uniform.</li></ol>		

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before 31 January 2018. For enquiries, please contact Ms WONG So Fun at 2380 0241.

Thank you very much for your attention.



*Chiu Cheung Ki*  
Dr. CHIU Cheung Ki  
Principal

Reply Slip

### Chinese White Dolphin Field Trip

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S17/18 ~ 99 has been read and understood. I agree to let my child join the above activity.

Name of student: \_\_\_\_\_

Name of parent: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Signature: \_\_\_\_\_

Please sign this circular through "School Comm System" on or before 31 January 2018.

Date: \_\_\_\_\_